
Protokoll -sektionens styrelse
23 september 2015

Protokoll från styrelsemöte F4–HT15
Hemliga rummet, kl. 12.15 onsdagen den 23 september 2015

§ 1 O.F.M.Ö.

Ordförande Linus Blomgren förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Linus Blomgren
Josefine Rost
Erik Andersson
Fredrik Andréen Blomdell
Hampus Näsström
Björn Franck
Anna Svensson

Niklas Lundström
Alice Herdenberg
Benjamin Kahalani
David Wessman
Linus Hamlin fr.o.m. §9
Lukas Wendt
Petter Karlow Herzog

Victor Lantz
Micaela Bortas
Fabian Ågren t.o.m. §8
Ivar Vänglund
Jesper Fredriksson t.o.m. §12

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelse-
ledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Näringslivsansvarig Benjamin Kahalani utsågs att, jämte ordförande Linus Blomgren, justera
protokollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

att godkänna dagordningen.

§ 6 Meddelanden

Kulturminister Björn Franck meddelade att det var väldigt städat på SK jämfört med veckan
innan.

Petter Karlow Herzog meddelade att stortorgsmiddagen skulle äga rum samma lördag.

Prylmästare David Wessman meddelade att försäkringsbolaget hade godkänt ärendet om krocken
med en cykel, och bilen därför skulle komma att lämnas in på verkstaden.

Vice cafémästare Lukas Wendt meddelade att man nu kunde anmäla sig till nyckelpiga för
läsperiod 2.
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§ 7 Valberedningstack

Sammankallande för valberedningen Fabian Ågren meddelade att Rasmus Stålberg hade lagt
ut 30 kronor för fika till valberedningen men glömt kvittot. Ågren intygade att de hade fikat.
Styrelsen beslutade

att godkänna Rasmus Stålbergs utlägg om 30 kronor.

§ 8 Entledigande av valberedningsledamot

Valberedningsledamot Fabian Ågren meddelade att han ville bli entledigad från posten som
valberedningsledamot för att kunna söka en styrelsepost på höstterminsmötet. Han hade även
pratat med övriga ledamöter i valberedningen om detta.

Styrelsen beslutade

att entlediga Fabian Ågren.

att välja Rasmus Stålberg till sammankallande för valberedningen.

att välja valberedningssuppleant Joel Kronborg till valberedningsledamot.

§ 9 Hemliga rummet

Sanningsminister Hampus Näsström meddelade att arbetsgruppen för det nya styrelserummet
ville avsätta pengar ut sektionslokalsfonden för möbler. Möblerna de hade tittat på var stolar för
1500 kronor, ett konferensbord för 7900 kronor, en bokhylla för 1395 kronor samt en väskhylla
för 1800 kronor. Summan av detta är 12595 kronor.

Styrelsen beslutade

att avsätta upp till 15 000 kronor ur sektionslokalsfonden för köp av möbler till styrelse-
rummet.

§ 10 Värdegrund - feedback

Vice ordförande Erik Andersson meddelade att arbetsgruppen hade kommit fram med ett förslag
på värdegrund, samt att de gärna ville ha åsikter och kommentarer för att kunna utveckla och
jobba vidare.

§ 11 Pålsjö Ängsblad

Ordförande Linus Blomgren meddelade att han blivit kontaktad av redaktören för Pålsjö Ängs-
blad, som är TLTHs tidning, som gärna ville ha en kort text om vad som hänt på sektionerna
på senaste tiden. Ordförande Linus Blomgren, vice ordförande Erik Andersson samt sexmästare
Alice Herdenberg tog på sig att skriva något om vad som hänt på -sektionen.

§ 12 Bågskytte

Jesper Fredriksson undrade om det fanns någon lokal där han kunde träna bågskytte under
luncher och håltimmar. Han informerade om att det inte krävdes mycket plats, utan bara ett
litet utrymme med en vägg där han kunde ha tavlan. Styrelsen diskuterade om källaren skulle
vara ett bra alternativ, samt var han skulle kunna förvara tavlan. Styrelsen rekommenderade att
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Fredriksson skulle kontakta husprefekten för att undersöka om han kunde träna i källaren.

Fredriksson undrade också hur han skulle gå till väga för att starta en förening för bågskytte
på LTH. Kårkontakt Micaela Bortas meddelade att han kunde ta kontakt med kåren och TIF,
teknologkårens idrottsförening.

§ 13 Beslutsuppföljning

Inga beslut fanns att följa upp.

§ 14 Arbetsgruppsrapporter och redovisningar

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F02–HT13 Café/Hilbertrumskorridoren Johanna Lägnert F10–HT15

F13–VT15 Värdegrund samt uppföljning av
enkät Sara Månsson F6–HT15

F13–VT15 Byggandet av portabel boombox Petter Karlow Herzog F7–HT15
F01–HT15 Arbetsgrupp för nya SK Linus Blomgren F9–HT15

Inga rapporter eller redovisningar fanns att taga upp.

§ 15 Övrigt

Ordförande Linus Blomgren meddelade att han varit på möte angående minnesstund, som skulle
äga rum påföljande tisdag i Hilbertrummet. De hade beslutat att sätta upp ett bord med en
bild, lite ljus och en bok att skriva något i, samt att information skulle gå ut om det i måndagens
vecktor. Dessutom undrade Blomgren om styrelsen tyckte det var en bra idé att avsätta pengar
ur kontot för styrelsen disponibelt för att köpa blommor till minnesstunden.

Styrelsen beslutade

att avsätta upp till 500 kronor ur kontot för styrelsen disponibelt för köp av blommor.

Prylmästare David Wessman meddelade att linan gått av på en av flaggstängerna utanför mat-
tehuset, samt att det var sektionens ansvar att fixa det. Styrelsen diskuterade hur det skulle gå
till, och bestämde att de kunde hjälpa till men lämnade det åt Wessman att ta reda på hur det
skulle ordnas på bästa sätt.

§ 16 Nästa möte

Nästa möte sattes till onsdagen den 30 september klockan 12.15 i Hemliga rummet.

§ 17 O.F.M.A.

Ordförande Linus Blomgren förklarade mötet avslutat.



Protokoll: F4–HT15 Sida 4 av 4

I sektionsstyrelsens tjänst,

Linus Blomgren
Ordförande

Josefine Rost
Sekreterare

Benjamin Kahalani
Justerare


